
  
     P R O T O K Ó Ł   Nr VII/07 
 
 

Z obrad Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk odbytej  
w dniu 28 marca 2007 roku . 
 
 
ad.1 Otwarcia VII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  ,który powitał zebranych 
i stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 14 radnych wobec czego Rada 
władna jest do podejmowania uchwał ./zał nr 1 do protokołu /. 
 
ad.2 Przyjęcie porządku obrad Sesji 
. 
Porządek obrad Sesji został odczytany przez Przewodniczącego Rady w 
wersje takiej jaką radni otrzymali przy zaproszeniach na sesje . 
 
Do przedstawionego porządku obrad Sesji Radni nie wnieśli Ŝadnych 
zastrzeŜeń  oraz poprawek i po przeprowadzeniu głosowania porządek 
obrad Sesji został zatwierdzony jednogłośnie ./zał nr 2 do protokołu /. 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z obrad VI Sesji Rady Miasta i Gminy 
Dolsk  
 
W tym punkcie obrad Sesji glos zabrał Przewodniczący Rady, który 
stwierdził, Ŝe protokół z obrad VI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk 
został sporządzony i znajduje się  w Biurze Rady . 
Radni w stosunku do sporządzonego protokołu nie wnieśli Ŝadnych 
zapytań .jednogłośnie . 
 
 
Ad. 4 Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej . 
 
Informacja z okresu międzysesyjnego została przedstawiona przez 
Burmistrza MiG Henryka Litka ,która stanowi zał  nr 3 do protokołu  
Do przedstawione informacji przez Pana Burmistrza radni nie wnieśli 
Ŝadnych zastrzeŜeń . 
 
Ad.5 Informacja z działalności Unii Gospodarczej Regionu Śremskiego  
 
Informację z działalności Unii przedłoŜyła Pani Monika Bulińska ,która 
w pierwszej kolejności  podziękowała za zaproszenie na dzisiejsze 
obrady gdyŜ jest jej z tego powodu bardzo miło gdzie Rada interesuje  
się Unią ./ sprawozdanie stanowi zał nr 4 do protokołu /. 
 
Radny Jerzy Grzelka przedstawione sprawozdanie jest bardzo czytelne i 
w imieniu rady dziękuje za przedstawienie tego sprawozdania . 
Jest tylko jedna prośba aŜeby w przyszłości w sprawozdaniu 
finansowym na dole była pisana legenda  poniewaŜ w sprawozdaniu są 



pisane pewne skróty  i nie kaŜdy od razu moŜe się zorientować o co 
chodzi .  
Jest tu równieŜ prośba o organizowanie częściej takich spotkań i 
okresowe składanie takich sprawozdań . 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski jeszcze raz podziękował 
Pani Monice Bulińskiej za przedłoŜone sprawozdanie i zachęcił 
wszystkich do korzystania z usług  Unii . 
 
 
Ad.6 Informacja z działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji za 2006 rok . 
 
Sprawozdanie została przedłoŜone przez Kierownika MGOSiR  
Witolda Opielewicza / stanowi zał nr 5 do protokołu . 
 
Radny Jacek Woroch – wiemy ,Ŝe duŜą bolączką na Ośrodku to sprawa  
rozdzielenia prądu pomiędzy właścicieli jak to w tej chwili wygląda . 
gdyŜ widzimy Ŝe są pewne z tego tytułu zadłuŜenia . 
Witold Opielewicz – tak z tym jest zawsze problem, jednak w tej chwili 
jest to w toku załatwiania prace te maja być zakończone na jesień, gdyz 
dotyczy to nowych przyłączeń  
Natomiast jeŜeli chodzi o zadłuŜenia z tego tytułu na koniec roku to jest 
to kwota około 11 tys. zł  a pozostałość to inne koszty które wchodzą w 
działalność ośrodka . 
Radny Jacek Woroch – to powinno być jak najszybciej załatwione bo 
przecieŜ wiemy, Ŝe jak ktoś prywatnie nie zapłaci za prąd to mu prąd 
odcinają a tu za nich płaci ośrodek i maja spokój . 
Opielewicz Witold – wiemy, Ŝe jest to stara sieć  i są dokonane 
przyłącza w róŜny sposób  i to tez powoduje pewne straty  ,wiemy, Ŝe  
zuŜywają niektórzy więcej a mniej płacą 
 
Radny Krzysztof Szczepaniak – czy ta energia została juŜ wykupiona . 
Opielewicz Witold – tak  trafostacja została juŜ  wykupiona  jednak 
znajduje się tam jeszcze nasz licznik i nie ma jeszcze indywidualnych 
przyłączy . 
Wszystkie osoby indywidualne składają juŜ takie wnioski o przyłącza . 
 
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski podziękował za przedłoŜone sprawozdanie . 
 
 
Ad.7  Informacja z działalności Biblioteki Publicznej Miasta i 
Gminy Dolsk  
Sprawozdanie zostało przedstawione Dyrektor Biblioteki Pani Daria 
Rosiak / sprawozdanie stanowi zał nr 6 do protokołu /. 
 



Radni przy złoŜonym sprawozdaniu nie mieli Ŝadnych uwag wobec 
powyŜszego Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za złozone 
sprawozdania . 
W tym punkcie obrad równieŜ głos zabrał Burmistrz MiG Henryk Litka 
,który na ręce Kierowników i Dyrektorów jednostek ,które składały na 
dzisiejszej Sesji sprawozdania złoŜył podziękowanie dla wszystkich 
pracowników tych jednostek  
Wszystkie sprawozdania szczegółowo omawiały wykonanie zadań w 
roku 2006  ,zadaniem tych trzech osób to równieŜ pozyskiwanie 
środków unijnych na realizację dalszych działań i wg opinii Pana 
Burmistrza są to osoby na odpowiednich stanowiskach . 
 
 
Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawach : 
  A/ zmiany uchwały w sprawie budŜetu miasta i gminy 
na 2007 rok. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik Miasta 
i Gminy, która wyjaśniła, Ŝe radni przy zaproszeniu na obrady Sesji 
otrzymali projekt tej uchwały / który nie ulega zmianie/ stąd prośba o 
zapytania dot. tej uchwały . 
W uzasadnieniu Pani Skarbnik powiedziała między innymi ,Ŝe jest to 
tzw uchwała porządkowa ,gdzie następują pewne przesunięcia w 
budŜecie . 
 
Wobec braku dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący Rady 
przeprowadził głosowanie  
Uchwała NR VII/41/07 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi 
zał nr 7 do protokołu . 
 
B/ ustalenia liczby  punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych 
zawierających powyŜej 4,5 % alkoholu / z wyjątkiem piwa /, 
przeznaczonych do spoŜycia poza miejscem sprzedaŜy jak i w 
miejscy sprzedaŜy oraz zasad usytuowania na terenie miasta i 
gminy Dolsk miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Barbara Gurdek Kierownik Referatu 
Obywatelskiego ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe w  związku z 
pismem Prokuratury Rejonowe w Sremie dotyczącego zmiany uchwały 
Rady Miasta i Gminy z dnia 31 marca 2993 r. w sprawie ustalenia 
liczby punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych zawierających 
powyŜej 4,5 % alkoholu / z wyjątkiem piwa / przeznaczonych do 
spoŜycia poza miejscem sprzedaŜy jak i w miejscu sprzedaŜy oraz 
zasad ustytuowania na terenie gminy Dolsk miejsc sprzedaŜy i 
podawania napojów alkoholowych ,naleŜy doprecyzować ustytuowanie 
punktu sprzedaŜy napojów alkoholowych podając odległości w metrach 
od jakich punkt ten moŜe być  zlokalizowany od miejsc uŜyteczności 
publicznej określonych w uchwale . 
Ponadto wykreślono z uchwały zakaz udzielania zezwoleń na sprzedaŜ 
napojów alkoholowych  powyŜej 4,5 % alkoholu / z wyjątkiem piwa/ 



na terenie targowisk, plaŜ i kąpielisk ,poniewaŜ miejsca w których 
zabrania się sprzedaŜy ,podawania spoŜywania napojów alkoholowych  
zostały enumeratywnie określone wart. 14 ust.1 ustawy o wychowaniu 
w trzeŜwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi . 
 
Liczba punktów sprzedaŜy w stosunku do poprzedniej uchwały nie 
ulega zmianie . 
Wobec powyŜszego podjęcie uchwały naleŜy uznać za uzasadnione .. 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski wobec braku dyskusji 
przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały .  
Uchwała nr VII/42/97 została zatwierdzona jednogłośnie i stanowi 
zał nr 8 do protokołu . 
 
 
C/ zawiadomienie Sekretarz MiG Dolsk o obowiązku złoŜenia 
oświadczenia lustracyjnego. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  wyjasnił Ŝe zgodnie z 
ustawą z dnia 18 paŜdziernika 2006 roku o ujawnianiu informacji 
odokumentach organów bezpieczeństwa z lat 1944-1990 oraz treści 
tych dokumentów / Dz. U,. 218 z 2006 roku  oraz zmiany ustawy o 
ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa z lat 
1044-1990 oraz treści tych dokumentów i ustawy o Instytucie Pamięci 
Narodowej – Komisji Ścigania Zbrodni przeciw Narodowi Polskiemu / 
Dz.U. 25/07  my jako Rada jesteśmy zobowiązani zawiadomić Panią 
Sekretarz Lilianę Lenarczyk Zurczak  o obowiązku złoŜenia Radzie 
Miasta i Gminy Dolsk oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w 
organach bezpieczeństwa państwa  klub wspołpracy za tymi organami 
w latach 1944-1990 . 
Nie złoŜenie w terminie 1 m-c od otrzymania powyŜszej uchwały 
oświadczenia lustracyjnego traktuje się jako  obligatoryjną  przesłankę 
pozbawienia tej osoby pełnionej  przez nią funkcji publicznej. 
 
Uchwała Nr VII/43/07 została zatwierdzona jednogłosnie i stanowi 
zal nr 9 do protokołu . 
 
 
D/ zawiadomienie Skarbnika MiG Panią ElŜbietę Juskowiak o 
obowiązku złoŜenia oświadczenia lustracyjnego . 
 
Zabierając głos  Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝ uzasadnienie do tej 
uchwały jest takie samo jak zostało przedstawione przy podejmowaniu 
takiej samem uchwały dla Pani Sekretarz . 
 
Wobec tego przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały  
Uchwała nr VV/44/07 została zatwierdzona jednogłosnie i stanowi 
zał nr 10 do protokołu 



 
Ad. 9 Interpelacje i wnioski radnych  
 
W tym, punkcie obrad Sesji Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski odczytał pismo skierowane na jego ręce przez radnego 
Tadeusza Walkowiaka dot. rezygnacji z funkcji radnego Rady Miasta i 
Gminy Dolsk z dniem 28 marca 2007 roku . 
 
Radny Bogdan Dolatowski – duŜo tu ciągle mówimy o wyłączaniu 
proąu ale to co się ostatnio dzieje to chyba jakieś nieporozumienie . 
Mówię na swoim przykładzie ,gdzie ostatnio nie mieliśmy prądu cała 
sobotę ,zgłoszenia w Sremie nie przyjmują tylko we Wrześni i raczyli 
przyjechać po południu  i to co naprawili w poniedziałek juŜ się 
popsuło . 
Jak tak moŜna w tych warunkach funkcjonować to przecieŜ nie jest 
pierwsza taka sprawa . 
Czy my jako Rada nic tu nie moŜemy zadziałać. 
Radny Kazimierz Pepliński – to co Pan Radny Dolatowski poruszył to 
nie dotyczy tylko jego miejscowości u nas w Wieszczyczynie jest to 
samo ,ludzie narzekają,Ŝe psują im się wszelkie urządzenia kto za te 
szkody zapłaci . 
Pan Burmistrz na zebraniu wyborczym sołtysa mówił,Ŝe droga Drzonek 
– Wieszczyczyn będzie na pewno robiona  ja słyszę w tej sprawie co 
innego  
Mieszkańcy po ostatnim zebraniu wioskowym / wczoraj / stwierdzili,Ŝe 
jak nic nie będzie robione to będą protestować 
Radny Pepliński poruszył równieŜ sprawę zniszczeń chodników przez 
duŜe samochody  szczególnie  na zakręcie i proponuje postawienie tam 
barierki . 
Poruszona została tu równieŜ przez radnego Kazimierza Peplińskiego 
sprawa sytuacji jaka panuje w szpitalu w Sremie , 
Dyrektorowi Starostwo dało bardzo duŜą pensje a dla pielęgniarek nic 
nie zostało jeszcze im zmniejszono wynagrodzenie . 
Dano Dyrektora zewnątrz jak by u nas nie było odpowiednich 
fachowców . 
Te wszystkie zmiany ludzi bardzo bulwersuje chociaŜ mu na to nie 
mamy Ŝadnego wpływu  
 
Radny Krzysztof Szczepaniak -  na naszym terenie jest duŜo trudności 
aŜeby podłączyć się do interentu w Neostradzie nikt nie moŜe tej 
sprawy ruszyć z miejsca a Telekomunkacja odpowiada ,Ŝe jest zła 
centralka – duŜo osób by było tym zainteresowane . 
MoŜe Urząd włączyłby się  w ten problem i wystosował odpowiednie 
pismo . 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – tak wiem ,Ŝe telekomunikacja  tak 
odpowiada  wobec proszę Pana  radnego o odpowiednie sformułowanie 
tego pisma a ja osobiście się pod tym podpisze . 
 
Radny Kiel Zbigniew – tak jest to problem nie tylko Małachowa  ale 
według mojej informacji to nastąpiło to przy przełączaniu nr z 25 na 18  



Numery zaczynające się na 25 mogą być podłączone . 
 
Ale to chyba nie było celem tych przełączeń aŜeby mieszkańcy mieli z 
tego powodu kłopoty . 
 
Radny Ryszard WoŜny – czy sprawa tego rowu w Mełpinie u Pana 
Mańczaka jest definitywnie załatwiona poniewaŜ w gazecie ciągle 
ukazują się artykuły które mieszkańców denerwują . 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – ta sprawa jest zakończona i do 15 
kwietnia zostaną tam tylko posadzone drzewa . 
Wiemy, Ŝe rekultywacja tego rowu rozpoczęła się z inicjatywy 
mieszkańców Mełpina  i wydawało się ,Ŝe wszyscy będą z tego 
zadowoleni . 
W tej sprawie było kilka wizji lokalnych ,włączyła się w to równieŜ 
Komisja Ochrony Środowiska ,było kilka spotkań z zainteresowanymi 
osobami i w tej chwili uwaŜam,Ŝe wszystko zostało zrobione tak jak 
było to ustalone . 
 
Radna Renata Jankowiak –Przewodnicząca Komisji Ochrony 
Srodowiska  wyjasniła Ŝe Komisja równieŜ zaangaŜowała się w 
wyjaśnienie tej sprawy ,członkowie komisji byli na wizji lokalnej brali 
udział w posiedzeniach z udziałem zainteresowanych osób i uwaŜam, 
Ŝe sprawa została definitywnie zakończona . 
 
Radny Jerzy Grzelka – poprosił Komisje Ochrony Srodowiska  o 
zainteresowanie się powstającym dzikim wysypiskiem  w kierunku 
Brzesnica – Lipówka / jest tam wszystko wyrzucane /. 
 
Następnie Radny Grzelka odczytał pismo skierowane na ręce 
Przewodniczącego Rady Zbigniewa Kierzkowskiego o rezygnacji z 
funkcji radnego Rady Miasta i Gminy Dolsk z dniem 28 marca 2007 
roku  uzasadniając to nawałem prac ,które nie pozwoliłyby mu na 
udział w obradach sesji i komisji rady . 
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski poinformował radnych 
,Ŝe na najbliŜszej Sesji zostaną podjęte uchwały o przyjęciu rezygnacji 
z funkcji radnych Pana Jerzego Grzelki i Pan Tadeusza Walkowiaka . 
 
Radny Zbigniew Kiel – jak w tej chwili przedstawia się sprawa 
równiarki na drogach, gdyŜ wiem, Ŝe nasza wioska złoŜyła 
zapotrzebowanie na 3 km a słyszeliśmy ,Ŝe mamy tylko przydzielone 
równiarkę na 2 km . 
Kto o tym decyduje ,przecieŜ wiemy,Ŝe zawsze drogi po zimie sa 
fatalne . 
Wiemy,Ŝe z dróg zabrano 20 tys. zł na co innego to trzeba to było 
przeznaczyć na drogi gminne na równiarki . 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka -wiemy, Ŝe te pieniądze były potrzebne na 
inne zadanie . 



Proszę jednak tą sprawę wyjasnić w Referacie Gospodarczym i dojść 
do porozumienia na jakiej długości w Masłowie ma być wykorzystana 
ta równiarka . 
 
 
 
Ad.10 Wolne glosy i wnioski  
 
W tym punkcie obrad  nie zabrano głosu i nie zgłoszono Ŝadnych 
wniosków . 
 
 
Ad.11.Zakończenie obrad Sesji . 
 
Wobec braku wyczerpania się porządku obrad Sesji  i braku dalszych 
zapytań i dyskusji Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 
udział we obradach VII Sesji Rady Miasta i Gminy i zakończył obrady 
Sesji . 
. 
 
protokolant    Przewodniczący Rady  
Stefania Gagat   Zbigniew Kierzkowski 

 
 
 


